

Traudel Walz
Contra Dancers Hohenlohe



**May - Dance of the
Contra Dancer Hohenlohe
on 18 May 23**

It was a picture-perfect event with many happy guests from near and far. The STAR PROMENADERS from Markkleeberg made their club excursion together with their callers Uta and Tobias Martin to us in the Hohenloher Land. They opened the dance festival with a polonaise. The diverse and varied choreographies of the two contra specialists delighted the visitors until the evening, which came to a pleasant end with a large-scale afterparty. Thanks to Ute and Tobias and all guests for this successful event.

And it goes on. After the summer evenings in the Hofgarten, there will be another "Kärwe Tanz am Neumühlsee" near the small town of Waldenburg in the romantic Hohenlohe region in the fall. Date: 21 October 2023 from 14 – 17 o'clock. Caller is Andreas Hennecke, the music is provided by the "High and Low Connection".

Translated by Editor and DeepL

**Mai - Tanz der
Contra Dancer Hohenlohe
am 18. Mai 23**

Es war ein Event wie aus dem Bilderbuch mit vielen vergnügten Gästen aus nah und fern. Die STAR PROMENADERS aus Markkleeberg machten ihren Vereinsausflug zusammen mit ihren Callern Uta und Tobias Martin zu uns ins Hohenloher Land. Sie eröffneten das Tanzfest mit einer Polonaise. Die vielfältigen und abwechslungsreichen Choreografien der beiden Contra -Spezialisten begeisterten die Besucher bis zum Abend, der mit einer groß angelegten Afterparty einen angenehmen Abschluss fand. Dank an Ute und Tobias und alle Gäste für dieses Erfolgserlebnis.

Und es geht weiter. Nach den Sommerabenden im Hofgarten folgt im Herbst wieder ein „Kärwe Tanz am Neumühlsee“ nahe dem Städtchen Waldenburg im romantischen Hohenloher Land. Termin: 21.10.2023 von 14 - 17 Uhr. Caller ist Andreas Hennecke, für die Musik sorgt die „High and Low Connection“.